
Pytanie: 

Dzień dobry Pani Izabelo, 
 
Mam nadzieję, ze u Pani wszystko dobrze. Chciałbym ponownie zgłosić lampę, która nie działa.  
Chodzi właśnie o tą, która znajduje się na krzyżówce na ulicy Brzozowej (jedna z tych dwóch 
zasilanych solarami, które wcześniej zgłaszałem). Przez krótki okres po zgłoszeniu, była 
sprawna, jednak od kilku miesięcy ponownie nie daje światła. 
Bardzo proszę o sprawdzenie 
 
                                                                                                 Z góry bardzo dziękuję 
                                                                                                 Pozdrawiam 
                                                                                                 Łukasz Gajek 
 

Odpowiedź: 
 

 
Szanowny Panie, 
 
 
Problem lampy jest nam wszystkim znany. Niestety lampy solarne zupełnie się nie sprawdziły, 
koszty, które Gmina musi ponosić przy każdym zgłoszeniu są znaczące, a efekty są widoczne 
tylko przez moment. Informuję, że w czwartek – 24 marca br. lampa została zgłoszona do 
naprawy. 
 

Pozdrawiam serdecznie 
 

Izabela Mazurkiewicz 
Wójt Gminy Świdnica 

 


